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Παρούσες: Σοφία Καραμπά,  Θάνια Βέζου, Ανθή Μαντζαβράκου, Νίκη Βουργουτζή, Φωτεινή 

Κουρκούνη.  

ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ: Συνάντηση με το νέο Αντιδήμαρχο Παιδείας κ. Γουρναρόπουλο. 

Ο κ. Γουρναρόπουλος μας ενημέρωσε στην αρχή της συνεδρίασης για την αλλαγή στο Δημοτικό 

Συμβούλιο και τις Σχολικές Επιτροπές. Εκθέσαμε τα προβλήματα των σχολείων (εξοπλισμοί, 

κτιριακό, γραφική ύλη, καθαριότητα, φύλακες, φωτισμός κτλ) ο κ. Γουρναρόπουλος απάντησε στα 

ερωτήματα μας. Συνοπτικά είπε τα παρακάτω:  

1)Έχει ήδη ξεκινήσει η πρόσληψη καθαριστριών/τών, παρότι ήταν δύσκολο να βρεθούν άτομα 

(δεν υπήρχαν αιτήσεις) και άμεσα θα δοθούν 10 επιπλέον καθαριστές/τριες σε πρωτοβάθμια και 

δευτεροβάθμια 

2) Δρομολογείται σύμβαση με προμηθευτή για την παροχή γραφικής ύλης στα σχολεία. 

3) Για το κτιριακό των νηπιαγωγείων: αναμένεται η επικύρωση της μελέτης για δύο κτίρια άμεσα 

Ιωνίας και Περγάμου και είναι σε διαδικασία άλλο ένα για την Άνω Νέα Σμύρνη στην πλατεία 

Ζαρίφη 

4) Έκανε μια ανάλυση των οικονομικών της ΔΕΠ, παρέλαβαν μεγάλο χρέος 200.000 ευρώ για 

πρωτοβάθμια και δευτεροβάθμια μαζί.  

5) Κατέγραψε και τα υπόλοιπα αιτήματα μας:  

Γενικών Καθηκόντων - δεν γνωρίζει πότε και αν θα έχουμε φέτος.  

Σχολικοί φύλακες- δεν γνωρίζει, δεν είναι ακριβώς αρμοδιότητα του Δήμου.  

Δεσμεύτηκε ότι δεν θα υπάρξει rotation καθαριστών με περιστασιακό μοίρασμά τους από σχολείο 

σε σχολείο, να τον ενημερώνουμε για οτιδήποτε παρουσιαστεί. 

Σχετικά με τα προβλήματα του Παραρτήματος του 10ου νηπιαγωγείου, (επικίνδυνες γλάστρες κλπ) 

- δεν είχε μέχρι τώρα καμία ενημέρωση, θα το δει.) 

Θα γίνουν και επόμενες συναντήσεις  

 Μετά από αυτό ζητήσαμε από την πλευρά μας να υπάρχει άμεση κάλυψη των αναγκών των 

σχολείων και να δοθεί ιδιαίτερο βάρος στη διαφάνεια πόσο μάλλον που η κατάργηση των 

Σχολικών Επιτροπών στο τέλος Ιουνίου 2024 θα δυσκολέψει πολύ όλους αυτούς τους τομείς. 

Αποφασίστηκε ομόφωνα να ζητηθεί από διευθυντές/τριες και προϊσταμένες  να καταγράψουν τα 

προβλήματα των σχολείων για να δοθούν στη ΔΕΠ και στην Σχολική Επιτροπή.  

ΘΕΜΑ 2ο: ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 

Λόγω της μεγάλης ταλαιπωρίας για τη νομιμοποίηση του λογαριασμού η οποία επαναλαμβάνεται 

κάθε χρόνο, συζητήθηκε το ενδεχόμενο να αλλάξουμε τράπεζα. Συμφωνήθηκε να κάνουμε 

winbanking και κάρτα. Εκτιμήθηκε ότι η κοπή πίτας πήγε αρκετά καλά. Συμμετείχαν 49 



εκπαιδευτικοί. Το φλουρί κέρδισε το 7ο Δημοτικό και η συναδέλφισσα Βάσω από το 4ο 

Νηπιαγωγείο 

  

ΘΕΜΑ ΤΡΙΤΟ: Η ΜΑΧΗ ΕΝΑΝΤΙΑ ΣΤΗΝ ΑΞΙΟΛΟΓΗΣΗ 

Α. Σχετικά με το 7ο Δημοτικό έγινε ενημέρωση από την Πρόεδρο, ότι:  

Μετά την εν κρυπτώ επίσκεψη του αξιολογητή στις 31/1, ενημερωθήκαμε για τη νέα 

προγραμματισμένη επίσκεψή του στις 2/2. Την Παρασκευή 2/2 ο αξιολογητής επισκέφτηκε το 7ο 

Δημοτικό σχολείο της Ν. Σμύρνης, για να πραγματοποιήσει το προγραμματισμένο ραντεβού 

ατομικής αξιολόγησης με εκπαιδευτικό του σχολείου. Είχε κηρυχθεί από το ΔΣ του Συλλόγου μας 

τρίωρη στάση εργασίας για να γίνει παράσταση διαμαρτυρίας. Στην κεντρική είσοδο του σχολείου 

τον περίμεναν εκπαιδευτικοί του σχολείου μαζί με το ΔΣ του Συλλόγου μας, προκειμένου να 

εκφράσουν την αντίθεσή τους στη διαδικασία. Όταν ο  αξιολογητής έφτασε και ενώ είχε κληθεί ο 

Διευθυντής του Σχολείου, αυτός αντί να περιμένει τον διευθυντή, αντί να συζητήσει με τους 

συναδέλφους/σσες, έσπρωξε βίαια τις συναδέλφισσες που συμμετείχαν στην παράσταση 

διαμαρτυρίας προκαλώντας μικροτραυματισμό εκπαιδευτικού, μπροστά σε παιδιά και γονείς που 

παρακολουθούσαν έκπληκτοι. Υπήρχε δεύτερος μικροτραυματισμός συναδέλφισσας μέλους του 

ΔΣ λόγω της βίαιης εισβολής του, ο οποίος δεν είχε γίνει αντιληπτός εκείνη τη στιγμή.  Μετά τη 

βίαιη είσοδό του στην αυλή του σχολείου, για περίπου 40 λεπτά οι εκπαιδευτικοί επιχειρούσαν να 

συζητήσουν μαζί του εκφράζοντας με επιχειρήματα την αντίθεσή τους κατά της αξιολόγησης.  Στη 

συνέχεια, ο αξιολογητής ζήτησε να πάει στο γραφείο του διευθυντή όπου και πήγε. Και εκεί έγινε 

νέα μακροσκελής συζήτηση παρουσία μελών του Δ.Σ του Συλλόγου η οποία κατέληξε ότι δεν ήταν 

η κατάλληλη μέρα και ώρα να επιμείνει στη συνέχιση της διαδικασίας. Παρόλα αυτά, και πάλι, 

αιφνιδιάζοντας όλους και όλες, αντί να κατηφορίσει προς την έξοδο, ανηφόρισε προς το τμήμα της 

υποψήφιας για αξιολόγηση.  

Η στάση εργασίας είχε μεγάλη επιτυχία στο σχολείο και οι συνάδελφοι δήλωναν ιδιαίτερα 

προσβεβλημένοι από τη συμπεριφορά του σχολικού συμβούλου.  

Αποφασίστηκε ομόφωνα να στηρίξουμε τον δίκαιο αγώνα των εκπαιδευτικών του 7ου Δημοτικού 

για την αποτροπή της αξιολόγησης.  

Μετά την ενημέρωση ότι την επόμενη μέρα επαναλαμβάνεται η επίσκεψη του αξιολογητή στο 7ο 

Δημοτικό, αποφασίστηκε νέα στάση εργασίας και παράσταση διαμαρτυρίας στις 9 πμ έξω από το 

7ο Δημ. Σχ. Νέας Σμύρνης.  

Β.  Σχετικά με την προφορική οδηγία του Δ/ντη ΠΕ Δ Αθήνας, ότι δεν ισχύει η απεργία-

αποχή όσον αφορά το ραντεβού για τον προγραμματισμό αξιολόγησης με τη διευθύντρια. 

Η Πρόεδρος ενημέρωσε το ΔΣ για καταγγελία δύο νεοδιόριστων από Σχολείο της Νέας 

Σμύρνης, ότι η Διευθύντρια τους «χρέωσε» στάση εργασίας μη αποδεχόμενη την επάρκεια της 

απεργίας-αποχής αφού είχε πάρει γι αυτό προφορική εντολή από τον κ. Κουμέντο. Παρά την 

προσπάθεια που έγινε από την Πρόεδρο να εξηγηθεί στη Διευθύντρια ότι η στάση εργασίας είναι 

ΜΟΝΟ για την αποχή από τη διδασκαλία μέσα στην τάξη, ενώ για την αποχή από όλα τα άλλα 

εξωδιδακτικά καθήκοντα καλύπτει η απεργία-αποχή, η διευθύντρια επέμενε και πίεζε τις 

συναδέλφισσες να υπογράψουν στάση εργασίας «για να είναι καλυμμένες».  

Επίσης, η τηλεφωνική επικοινωνία με τον κ. Κουμέντο, όχι μόνο δεν είχε αποτέλεσμα αλλά, 

ο ίδιος ευθαρσώς δήλωσε ότι η απεργία-αποχή δεν είναι αναγνωρισμένη μορφή αφού ο κάθε 

αγώνας πρέπει να έχει κόστος(!!!) ότι ισχύουν μόνο οι στάσεις εργασίας και τίποτε άλλο, δεν ήξερε 



και δεν ήθελε να ακούσει τις οδηγίες της ΔΟΕ και απαξίωσε τις γνωμοδοτήσεις της νομικής 

συμβούλου.  

Πρόκειται σαφώς για αυταρχική συμπεριφορά η οποία ευθέως απαξιώνει τις αποφάσεις της 

Ομοσπονδίας. Επειδή η συνήθεια των αυταρχικών προφορικών εντολών έχει γίνει καθεστώς στη 

Δ Διεύθυνση, αποφασίστηκε ομόφωνα να καταγγελθεί ο Δ/ντης ΠΕ της Δ Αθήνας και να 

απευθυνθούμε στους άλλους Συλλόγους της Δ για ενδεχόμενο κοινό κείμενο καταγγελίας και 

παράσταση διαμαρτυρίας την επόμενη εβδομάδα.   

ΘΕΜΑ ΤΕΤΑΡΤΟ:  Έκτακτη Γενική Συνέλευση 

Αποφασίστηκε η αναγκαιότητα έκτακτης ΓΣ σύμφωνα και με τις οδηγίες της ΔΟΕ την Πέμπτη 

15/02 στις 18:00 στο 4ο   Αγ.-Ανδρέας.  Θα φτιαχτεί σχετικό αφισάκι και μια σύντομη ανακοίνωση-

κάλεσμα.  

ΘΕΜΑ ΠΕΜΠΤΟ: Εκδηλώσεις Συλλόγου 

Τέλος αποφασίστηκε η προβολή στον πολυχώρο Γαλαξίας, εφόσον μας παραχωρηθεί από τον 

Δήμο, του εκπαιδευτικού ντοκιμαντέρ "Backpack full of cash" (Σχολική τσάντα γεμάτη μετρητά), 

που πραγματεύεται την αυξανόμενη ιδιωτικοποίηση και επιχειρηματικοποίηση  της εκπαίδευσης 

στις ΗΠΑ, μέσω των σχολείων charter, τα σχολεία με κουπόνια και τα ηλεκτρονικά σχολεία. Με 

παραδείγματα από τη Φιλαδέλφεια, τη Νέα Ορλεάνη, το Νάσβιλ και άλλες πολιτείες αποκαλύπτει 

τον τρόπο με τον οποίο διαλύεται η δημόσια εκπαίδευση στη χώρα,  πώς οι κρατικές δαπάνες για 

τη δημόσια εκπαίδευση  πηγαίνουν στις τσέπες των μεγάλων επιχειρηματικών ομίλων αντί για τα 

δημόσια σχολεία, πώς οι «μεταρρυθμίσεις» που έχουν γίνει τα τελευταία χρόνια στην εκπαίδευση 

της Αμερικής έχουν δημιουργήσει «προνομιακές νησίδες μέσα σε μια θάλασσα ανισότητας», όπως 

αναφέρεται χαρακτηριστικά από τους δημιουργούς της ταινίας.  «Πρωταγωνιστές» της είναι οι 

 εκπαιδευτικοί, οι γονείς, οι μαθητές  που αγωνίζονται για την υπεράσπιση της δημόσιας 

εκπαίδευσης, ενάντια στο σχολείο της αγοράς και της εμπορευματοποίησης. 

 

ΤΕΛΕΥΤΑΙΑ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΑΠΟ ΤΟ 7ο Δημοτικό και την παράσταση διαμαρτυρίας της 

Τετάρτης 7/2: Η στάση εργασίας είχε μεγάλη επιτυχία στο σχολείο. Έγινε από τις 9 έως τις 

11 πμ συγκέντρωση –παράσταση διαμαρτυρίας στην είσοδο του σχολείου με συμμετοχή 

εκπαιδευτικών και γονέων. Ο αξιολογητής δεν εμφανίστηκε.  

 


